
          Referat af bestyrelsesmøde afdeling Fruehøj onsdag den 7. december 2023. 

          Fremmødte: Lynge, Sanne, Trine og Lone 

 

 

1. Dirigent på mødet er valgt: Lynge 

2. Årsplanen for 2023 laves på bestyrelsesmøde 4. januar 2023 – alle får skrevet noget 

ned til mødet, hvad de tænker omkring hvilke arrangementer der skal afholdes – priser 

– datoer – hvem der kunne tænke sig at stå for hvilke arrangementer. 

3. Evaluering af Tysklandstur: Det var en god tur og folk hyggede sig. Der var ekstra plads i 

bussen, så andre afdelinger fik tilbud om at deltage.                                         

4. Evaluering af invitation fra Børglumparken om at deltage i deres fællesspisning: Det var 

en rigtig hyggelig aften med god mad lavet af frivillige. Vi fik hilst på både beboere og 

bestyrelsen. En flot uge arrangement de har i Børglumparken.. 

5. Taget foto af de tilstedeværende til bestyrelsesmødet, resten må tages senere 

6. Vi er enige om at vi gerne vil have regnskab fra Fruehøjgaard hver måned, over hvad 

bestyrelsen bruger på arrangementer, indkøb og andet. Så bestyrelsen har et overblik. 

Vi vil gerne have et budget over faste hensatte udgifter, samt et generelt budget. 

Lone kontakter Hanne Skov 

Ved hvert bestyrelsesmøde fremlægges mdr. og åtd. Regnskab for banko kassen. 

Vi har besluttet at Lynge står for bestyrelsens regnskab. Esther har ansvar bankokassen 

og fremlæggelse af regnskab ved bestyrelsesmøder. 

7. Vi fastlægger dato for indvielse af ”petanque bane” til næste bestyrelsesmøde. 

8. Lynge vil gerne stå for mobilpay. Lone kontakter Hanne Skov om, hvordan vi overfører 

de indbetalte penge til fruehøjgård. 

9. Bestyrelsen har vedtaget at dørene til Banko først bliver åbnet kl. 18. Dette træder i 

kraft fra januar. Bestyrelsen reserverer ikke plads til folk fremover. 

Fra januar koster amerikansk lotteri 2 kr. 

Medlems årskort koster 5 kr. 



Bankoplader koster 10 kr.  

Bingo koster 5 kr. 

Prisstigninger genovervejres, såfremt regnskabet finder det nødvendigt. 

10. Vi synes det kunne være en god ide at holde et arrangement i Fælleshuset omkring 

affaldssortering. Vi snakker om det til januar, når vi laver årsplanen. 

 

  



90101 Afdeling Fruehøj: Afdelingsbestyrelsens møde den 7/12 2022  

Administrationen har modtaget referatet den 14/12 2022  

Administrationen har gennemgået referatet den 19/12 2022 

_________________________________________________________________________________ 

Administrationen har følgende bemærkninger: 

Ingen bemærkninger fra administrationen. 

 

 

 

  

 

 

  


